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§ 27   

Val av justerare 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Ingemar Lennartsson (KD) utses att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll. 
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§ 28   

Fastställande av dagordning 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Utskickad dagordning fastställs.  
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§ 29  Dnr KS 2023/000992-5 

Näringslivschefen informerar 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Informationen noteras som mottagen.  

Dagens sammanträde  
Näringslivschef Johanna Wihl informerar om aktuella näringslivsfrågor enligt följande:  
 

• Nyligen genomförda företagsbesök  
• Utvecklingsprojekt tillsammans med Atrinova  
• Anbudsskola tillsammans med inköpscentralen i Västervik  
• Företagarlunch om IT-säkerhet 21 mars  
• Smålandslunch tillsammans med Almi och Svenskt Näringsliv 10 april  
• UF-mässa  

 
Ordförande ställer proposition på att informationen noteras som mottagen och finner att utskottet 
beslutar bifalla detta.  
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§ 30  Dnr KS 2024/000192-1 

Information - Statistik från Nova 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Informationen noteras som mottagen.  

Dagens sammanträde  
Koordinator på Nova Utbildning Anna Rockström och rektor Bengt Karlsson informerar om 
näringslivsrelaterad statistik för Oskarshamns kommun.  
 
Ordförande ställer proposition på att informationen noteras som mottagen och finner att utskottet 
beslutar bifalla detta.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2024-03-06 
Statistik Oskarshamns kommun  
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§ 31  Dnr KS 2024/000113-1 

Månadsuppföljning februari 2024 Tekniska kontoret 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Tekniska kontorets månadsuppföljning per 29 februari godkänns.  

Ärendet 
Månadsuppföljning per 29 februari 2024 och årsprognos har sammanställts för Tekniska kontoret, se 
bilaga 1 och 2. 
Bakgrund 
Enligt kommunallagen ska kommunerna, både på kort och lång sikt, ha en god ekonomisk 
hushållning i sina verksamheter. Detta uppnås genom en ekonomi i balans med regelbundna 
uppföljningar och utvärderingar av verksamheterna. Enligt kommunens ekonomi- och verksamhets-
styrningsregler ska månadsuppföljningar göras löpande tillsammans med helårsprognoser. Styrelser 
och nämnder ska regelbundet följa upp utvecklingen av verksamheternas ekonomi. 
Månadsuppföljningarna ska beslutas av kommunstyrelsen. 

Driftbudget 
 
Periodens händelser 
För den avgiftsfinansierade VA-verksamheten är budgetavvikelsen +2,1 mnkr per februari och beror 
dels på lägre kapitalkostnader, dels eftersläpning av övriga kostnader. Årsprognosen bedöms till 
+1,1 mkr och avser lägre kapitalkostnader på grund av att Figeholms avloppsreningsverk ännu inte 
är aktiverad.  
 
För de skattefinansierade verksamheterna är budgetavvikelsen -3,2 mnkr per februari och beror på 
periodens vinterväghållning men även på tidiga kostnader för fastighetsunderhåll. Årsprognosen 
bedöms till -1,1 mnkr och avser periodens vinterväghållning. 
 
Vidtagna åtgärder 
Inga åtgärder är vidtagna. Gällande vinterväghållningen kan årsprognosen senare ändras beroende 
på hur vädret blir resten av året.  
 
Frisknärvaron  
Tekniska kontoret arbetar löpande och strukturerat med frisknärvaron. Målet för frisknärvaron är 
95 %. Fram till januari 2024 uppgår frisknärvaron till till 96,1 % vilket innebär att målet är uppfyllt. 
 
Löften  
Tekniska kontoret har 28 st löften varav 3st för avgiftsfinansierad verksamhet och 25 st för 
skattefinansierade verksamheter. Mindre avvikelser har rapporterats för kost- och städavdelningen. 
Avvikelserna är åtgärdade och uppföljning är inplanerad.  

Investeringsbudget 
För de avgiftsfinansierade investeringarna uppgår budgetavvikelsen till -0,5 mnkr per februari och 
årsprognosen bedöms bli i nivå med budget. Stort projekt som beräknas färdigställas under våren är 
Figeholms avloppsreningsverk. 
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För de skattefinansierade investeringarna är budgetavvikelsen +5,7 mnkr per februari och 
årsprognosen bedöms bli i nivå med budget. 
 
Det är fortfarande tidigt på året, alla investeringsprojekt har ännu inte kommit igång och viss 
fördröjning beror på årstiden. Beslut inväntas för budgetöverföring från 2023 till 2024 och är inte med 
i månadsuppföljningen.  
 
Konsekvenser för barn och unga 
Månadsuppföljningen gör det möjligt för verksamheterna att se de ekonomiska förutsättningarna för 
det som är kvar av året. Utifrån detta kan chefer ha kontroll på medelsanvändningen och vid behov 
omfördela tillgängliga medel på bättre sätt. Vid en svår ekonomisk situation behövs prioriteringar, 
dessa ska ses och bedömas från ett barnperspektiv. Om de ekonomiska förutsättningarna ändras 
kan det påverka servicen till medborgarna och i sin tur drabba barn och unga. 

Ärendets behandling 
I tjänsteutlåtande från tekniska kontoret föreslås att månadsuppföljningen per 29 februari godkänns.  

Dagens sammanträde 
Förvaltningsekonom Sandra Gustavsson redogör för ärendet och svarar på frågor.  
 
Ordförande ställer proposition på tekniska kontorets förslag och finner att utskottet beslutar bifalla 
detta.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande, tekniska kontoret  
Bilaga 1 Driftuppföljning 240229 
Bilaga 2 Investeringsuppföljning 240229 

Skickas till 
Teknisk chef 
Ekonom 
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§ 32  Dnr KS 2024/000160-1 

Försäljning Havslätts förskola 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Informationen noteras som mottagen.   

Dagens sammanträde  
Teknisk chef Richard Bergquist redogör för planerad försäljning av Havslätts förskola enligt följande:  
 
Fastigheterna Kvapen 2 och 3 har varit till salu sedan september 2023 via mäklare. Intresse har 
funnits men hittills har inte fastigheterna sålts. Ett företag som bedriver fristående förskola på annan 
ort idag har nu visat intresse för fastigheterna. Intressenten har gett ett bud på 3 000 000 kr för 
Kvapen 2 och 3. Vid en affär regleras den i samband med överlåtelsen när kommunfullmäktige 
godkänt försäljningen och slutligen fastslagit köpeskillingen. 

Bakgrund 
Förskolan i Havslätt, fastighetsbeteckning Kvapen 2 och 3, ska enligt beslut i bildningsnämnden 
stänga, fr.o.m. höstterminen 2023 enligt uppdrag från kommunfullmäktige 2022-12-12 att avveckla 
en förskola i Oskarshamns tätort. Fastigheterna Kvapen 2 och 3 har idag ett bokfört värde på 208 
000 kr. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Efter uppdrag från kommunfullmäktige om att avyttra en förskola i Oskarshamns tätort, beslutade 
bildningsnämnden 2023-02-15, § 21, att Havslätts förskola avvecklas från och med augusti 2023. I 
utredningen som föregick beslutet gjordes en analys av konsekvenser för barn och unga, vilka 
framgår av bildningsnämndens beslut. När det gäller försäljning av fastigheten Kvapen 2 och 3 
bedöms det inte få några konsekvenser för barn och unga.  
 
Ordförande ställer proposition på att informationen noteras som mottagen och finner att utskottet 
beslutar bifalla detta.   
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§ 33  Dnr KS 2024/000166-1 

Rapportering fällda vilt 2023 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Återrapporteringen av fällda vilt 2023 noteras som mottagen.  

Ärendet 
Under senaste året har antalet skjutna vildsvin minskat rejält. Jämfört med året innan är antalet mer 
än halverat. Detta tyder på en minskad stam vilket också visar sig i att det är färre klagomål till 
kommunen om vildsvin i villaträdgårdar än tidigare. Avskjutningen av rådjur är ungefär samma som 
tidigare år och det är även det vilt som förekommer i flest trafikolyckor, detta är troligtvis en 
indikation på att stammen är på väg att växa runt Oskarshamns centrum mot tidigare år. 
 
Även vildsvin och hjortar blir påkörda men i mindre omfattning. Antalet grävling har halverats mot 
föregående år som var ett år med ovanligt mycket grävling. Dessa fångas företrädesvis i fällor som 
placeras i villaträdgårdar där problem uppdagas. 

Bakgrund 
En årlig redovisning av kommunjägarnas åtgärder och uppdrag. 
 
Konsekvenser för barn och unga 
Återrapporteringen påverkar inte barn och unga 

Ärendets behandling 
I tjänsteutlåtande från tekniska kontoret föreslås att utskottet bör notera återrapporteringen av fällda 
vilt 2023 som mottagen.  

Dagens sammanträde 
Ordförande ställer proposition på tekniska kontorets förslag och finner att utskottet beslutar bifalla 
detta.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2024-03-05 
Rapportering fällda vilt 2023  
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§ 34  Dnr KS 2024/000176-1 

Återrapportering handlingsplan jämställdhet 2023 - 
Tekniska kontoret 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
1. Återrapporteringen av handlingsplan jämställhet 2023 noteras som mottagen.  
 
2. Handlingsplan för 2024 med samma fokusområde som 2023 antas.  

Ärendet 
Tekniska kontoret har arbetat med den beslutade handlingsplanen under 2023. Fokus har varit på 
tillgång till rätt hjälpmedel i arbetet, detta uppmärksammas särskilt i samband med skyddsronder. På 
samtliga arbetsgruppers APT ska arbetet mot trakasserier och sexuella trakasserier lyftas minst en 
gång per år vilket också gjorts.  
 
Under året har förvaltningen jobbat med intern rekrytering och rörlighet för flera medarbetare. Dels 
har medarbetare bytt tjänst till annan förvaltning och andra har fått prova på nya arbetsuppgifter 
innan tjänsten annonsera ut externt. Detta för att uppmuntra och visa att det finns möjligheter till 
utveckling hos Oskarshamns Kommun som arbetsgivare. 
 
Fler avdelningar har till lönerevisionen 2024 brutit ned sina lönekriterier. Nu har förvaltningen 
nedbrutna kriterier till många grupper men arbetet fortsätter även kommande år med de grupper 
som återstår. 
 
Inför 2024 föreslås att handlingsplanen för 2023 uppdateras och används i arbetet med jämställdhet 
även 2024. 

Bakgrund 
Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och tekniska frågor godkände 2023-03-28 
en handlingsplan för tekniska kontorets arbete med jämställdhet 2023. 

Konsekvenser för barn och unga 
Beslutet förväntas inte påverka barn och unga, handlingsplanen är riktad mot förvaltningens 
medarbetare.   

Ärendets behandling 
I tjänsteutlåtande från tekniska kontoret föreslås att utskottet bör notera återrapporteringen av 
handlingsplan jämställdhet 2023 som mottagen samt anta handlingsplan för 2024 med samma 
fokusområde som 2023.  

Dagens sammanträde 
Ordförande ställer proposition på tekniska kontorets förslag och finner att utskottet beslutar bifalla 
detta. 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2024-03-05 
Handlingsplan jämställdhet 2024 tekniska kontoret.  

Skickas till 
Tekniska kontoret  
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§ 35  Dnr KS 2023/000730-3 

Svar på motion 12/23 - Bygg en cykelväg mellan 
Kristdala och Hummeln 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslutsförslag till kommunstyrelse och 
kommunfullmäktige  
Motionen anses besvarad med hänvisning till yttrandet från tekniska kontoret.  

Ärendet 
I motion inskickad av Leif Axelsson (SD) föreslås att Oskarshamns kommun utreder möjligheten att 
bygga en cykelväg mellan Kristdala och Hummeln med utgångspunkt att cykelvägen bör vara tydligt 
avskild från fordonsvägen i syfte att minimera olyckor och på så vis skapa en trygg och säker 
passage för cyklister i alla åldrar.  

Yttrande från tekniska kontoret  
Oskarshamns kommun har antagit en cykelplan mot 2030. Cykelplanen syftar till att främja cykeln 
som färdmedel genom att verka för en förbättring av cykelinfrastrukturen i kommunen. Cykelplanen 
tydliggör kommunens prioriteringar och val av åtgärder. Detta säkerställer att arbetet med 
cykelfrågor pågår regelbundet och på ett långsiktigt sätt. Staten är väghållare på vägen mellan 
Kristdala och Hummeln vilket påverkar kommunens rådighet över vägen. Trots detta finns cykelbana 
utefter väg 711, sträckning Dämsvägen – Råsvik om 3 000 meter med som en föreslagen åtgärd i 
cykelplanen.  
 
I Oskarshamns kommuns översiktsplan finns en beslutad viljeinriktning om att kommunen ska vid 
planering, budgetering, på både kommunal och regional nivå, tillgodose cykelplanens intentioner och 
prioriteringar. Översiktsplanen framhåller även att i Kristdala huvudort finns det ett behov av att 
stärka och utveckla gång- och cykelvägnätet.  
 
Oskarshamns kommun kommer att använda möjliga påverkansvägar mot Trafikverket för att 
uppmärksamma dem på behovet av cykelvägar längst statliga vägar.  

Konsekvenser för barn och unga 
Den föreslagna cykelvägen mellan Dämsvägen och Råsvik (badplats) är av särskild betydelse ur ett 
barn- och ungdomsperspektiv då den ger barn och unga möjlighet att på egen hand, säkert, ta sig till 
badplatsen.  

Ärendets behandling 
I tjänsteutlåtande från tekniska kontoret föreslås att utskottet bör föreslå kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige anse motionen besvarad med hänvisning till yttrandet från tekniska kontoret.  

Dagens sammanträde 
Ordförande ställer proposition på tekniska kontorets förslag och finner att utskottet beslutar bifalla 
detta.  
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Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2024-03-05 
Motion 12/23 
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§ 36  Dnr KS 2023/000982-4 

Svar på medborgarförslag nr 21/23 - GC-väg i Saltvik 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslutsförslag till kommunstyrelsen  
Medborgarförslaget avslås med hänvisning till yttrandet från tekniska kontoret.  

Ärendet 
I medborgarförslag nummer 21/23 föreslås att Oskarshamns kommun bygger ut gång- och 
cykelvägarna i Saltvik.  

Yttrande från tekniska kontoret  
Oskarshamns kommun har antagit en cykelplan mot 2030. Cykelplanen syftar till att främja cykeln 
som färdmedel genom att verka för en förbättring av cykelinfrastrukturen i kommunen. Cykelplanen 
tydliggör kommunens prioriteringar och val av åtgärder. Detta säkerställer att arbetet med 
cykelfrågor pågår regelbundet och på ett långsiktigt sätt.  
 
I den aktuella cykelplanen finns byggnation av cykelbana/cykelväg längs Saltviksvägen, sträckan 
Pepparstigen – Metaregatan med som en prioriterad åtgärd. Även hastighetsdämpande åtgärder på 
Saltviksvägen prioriteras. För att ta sig till Ovädersleden och Kvarnviksvägen finns redan belyst väg 
via Matrosvägen. I samband med framtagandet av en ny cykelplan kommer Saltviksområdets behov 
av gång- och cykelvägar att utredas på nytt.  

Konsekvenser för barn och unga 
Ärendet innehåller inte något särskild analys av konsekvenserna för barn och unga. Trygga 
cykelvägar som möjliggör för att självständigt kunna förflytta sig i kommunen är alltid en prioriterad 
fråga.  

Ärendets behandling 
I tjänsteutlåtande från tekniska kontoret föreslås att utskottet bör föreslå kommunstyrelsen att avslå 
medborgarförslaget med hänvisning till yttrandet från tekniska kontoret.  

Dagens sammanträde 
Ordförande ställer proposition på tekniska kontorets förslag och finner att utskottet beslutar bifalla 
detta.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2024-02-27, tekniska kontoret  
Medborgarförslag 21/23 
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§ 37  Dnr KS 2023/000987-4 

Svar på medborgarförslag 22/23 - GC-väg utmed 
Tillfarten 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslutsförslag till kommunstyrelsen  
Medborgarförslaget avslås med hänvisning till yttrandet från tekniska kontoret.  

Ärendet 
I medborgarförslag nummer 22/23 föreslås att Oskarshamns kommun bygger en gång- och cykelväg 
utmed Tillfarten.  

Yttrande från tekniska kontoret  
Oskarshamns kommun har antagit en cykelplan mot 2030. Cykelplanen syftar till att främja cykeln 
som färdmedel genom att verka för en förbättring av cykelinfrastrukturen i kommunen. Cykelplanen 
tydliggör kommunens prioriteringar och val av åtgärder. Detta säkerställer att arbetet med 
cykelfrågor pågår regelbundet och på ett långsiktigt sätt.  
 
I den aktuella cykelplanen finns inte en gång- och cykelväg längst med Tillfarten med som prioriterad 
åtgärd. I sydvästra Oskarshamn finns ett stort antal arbetsplatser där Scania och sjukhuset är de 
dominerande. Cykelvägnätet är väl utbyggt i området och i cykelplanen prioriteras bland annat 
byggnation av upphöjd cykelöverfart längs Be-Ge:s väg vid Scanias utfart och byggnation av 
cykelväg mellan Södra Fabriksgatan och Hagvägen. När det nya industriområdet börjar byggas i 
området kommer byggnation av cykelvägar tas med i planeringen.  

Konsekvenser för barn och unga 
Ärendet innehåller inte något särskild analys av konsekvenserna för barn och unga. Trygga 
cykelvägar som möjliggör för att självständigt kunna förflytta sig i kommunen är alltid en prioriterad 
fråga.   

Ärendets behandling 
I tjänsteutlåtande från tekniska kontoret föreslås att utskottet bör föreslå kommunstyrelsen att avslå 
medborgarförslaget med hänvisning till yttrandet från tekniska kontoret.  

Dagens sammanträde 
Ordförande ställer proposition på tekniska kontorets förslag och finner att utskottet beslutar bifalla 
detta.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteutlåtande 2024-02-27, tekniska kontoret  
Medborgarförslag 22/23 
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§ 38  Dnr KS 2024/000045-4 

Tekniska chefen informerar 

Kommunstyrelsens utskott för näringsliv, arbetsmarknad och 
tekniska frågors beslut 
Informationen noteras som mottagen.  

Dagens sammanträde  
Tekniska chefen informerar om aktuella frågor från tekniska kontoret enligt följande:  

• Rekrytering av åtgärdssamordnare för vattenfrågor  
• Signerat hyresavtal för caféverksamhet på Fredriksbergs herrgård 15 juni- 15 augusti.  
• Inga inkomna anbud för ventilationsarbete på Oscarsgymnasiet sommaren 2024 
• Statistik gällande serverade helgluncher på Solbacka. Återkommer med statistik från 

vardagar.  
• Problem med klotter på kommunala fastigheter  

 
Ordförande ställer proposition på att informationen noteras som mottagen och finner att utskottet 
beslutar bifalla detta.  
  
 
 

 
 
 
 

 


